
Z á p i s n i c a 

z 23. zasadnutia Mestského zastupiteľstva v Kolárove dňa 11.07.2016 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny  

 

K bodu č. 1 – Otvorenie  

 

 23. zasadnutie Mestského zastupiteľstva v Kolárove otvoril a riadil primátor mesta p. 

Árpád Horváth, ktorý všetkých prítomných srdečne privítal a oboznámil s programom 

rokovania:  

1. Otvorenie  

2. Voľba návrhovej komisie a overovateľov zápisnice  

3. Prerokovanie zmeny projektu „Rekonštrukcia a rozšírenie školskej jedálne, Ul. školská 6,  

    Kolárovo“ a schválenie zmeny rozpočtových nákladov  

4.Vyhodnotenie verejného obstarávania auta s parametrami na prepravu stravy v termo  

    nádobách pre školy a školské zariadia  

5. Návrh na uznesenie  

6. Záver 

Primátor mesta predložený program rokovania doporučil doplniť o bod č. 5 – 

Informatívna správa o stretnutiach s družobnými mestami mesta Kolárovo. 

Hlasovanie za rozšírenie  programu rokovania: za – 12 – jednohlasne  

Hlasovanie za celý program rokovania: za – 10 – jednohlasne  

 

K bodu č. 2 – Voľba návrhovej komisie a overovateľov zápisnice  

 

Za členov návrhovej komisie boli zvolení nasledovní poslanci:  

Bc. István Lengyel, Imrich Árgyusi a Ing. Beáta Koczkás  

Hlasovanie: za – 9   proti – 0  zdrž. hlas. – 2  

 

Za overovateľov zápisnice boli zvolení nasledovní poslanci:  

Attila Fekete a Attila Forgács 

Hlasovanie: za – 9   proti – 0  zdrž. hlas. – 2  

 

K bodu č. 3 – Prerokovanie zmeny projektu „Rekonštrukcia a rozšírenie školskej jedálne, 

Ul. školská 6, Kolárovo“ a schválenie zmeny rozpočtových nákladov  

 

 Návrh na zmenu projektu „Rekonštrukcia a rozšírenie školskej jedálne, Ul. školská 6, 

Kolárovo“ predložil predseda komisie výstavby a ÚP p. Attila Fekete. Skonštatoval, že 

pôvodný projekt slúžil len na vydanie stavebného povolenia a komisia výstavby a ÚP 

zdôraznila, že projekt je neúplný a neobsahuje všetky potrebné práce na rekonštrukciu školskej 

jedálne. Napr. všetky vedenia sú zastaralé – pôvodné 55 ročné (vodovodné potrubie, elektrické 

káble). Pri rekonštrukčných prácach sa zistilo, že treba opraviť podlahu – kompletné nové 

betónovanie, nakoľko pôvodná podlaha je tenká a poškodená, steny aj podlaha sú presiaknuté 

vodou. Taktiež treba vymeniť všetky radiátory, ktoré sú zastaralé a znehodnotené a vymeniť 

zárubne dverných  konštrukcií. Tieto práce neobsahoval pôvodný projekt a preto je nutné 

navýšenie rozpočtových nákladov predmetnej stavby o 32.272,70 €.  

 Poslanec Bc. István Lengyel taktiež súhlasil, že pôvodný projekt bol zle vypracovaný – 

výkaz a výmer neboli v súlade. Taktiež v ňom nebola zdokumentovaná výmena zastaralých 

vedení, ktoré sú vo veľmi zlom stave a všetky treba obnoviť  a pri rekonštrukcii budovy sa 



objavili skryté závady, ktoré tiež projekt neobsahuje a ktoré vyžadujú nevyhnutné opravy.  

Ďalej poslanec žiadal zabezpečiť vyhotovenie harmonogramu postupu dokončovacích prác  

 od 11.7. do 20.8.2016 a zapracovať do dodatku k zmluve o dielo. Ďalej žiadal aby mesto 

požiadalo regionálny úrad zdravotníctva na súhlas stravovania pre tisíc stravníkov.  Navrhnuté 

navýšenie rozpočtových nákladov školskej jedálne doporučil schváliť podľa predloženého 

návrhu na uznesenie.  

 

 Poslankyňa JUDr. Ing. Iveta Némethová sa informovala ohľadne výsledku verejného 

obstarávania na projektovú dokumentáciu na rekonštrukciu školskej jedálne – aký bol rozpočet, 

výkaz – výmer. Predmetnú zákazku vyhrala firma OB.BELSTAV, s.r.o., Olešany s cenovou 

ponukou na vykonanie stavebných prác v čiastke 167.466,-€. Nakoľko ponúknutá cena pri 

vykonávaní rekonštrukčných prác bola zistená ako nereálna - prinízka, predmetnú zákazku 

mohol dostať kolárovský podnikateľ s ponúkanou reálnou cenou a nebolo by potrebné 

zvyšovanie rozpočtových nákladov stavby jedálne.  

  

Poslanec Ing. Béla Angyal  dotazoval, či sa v školskej jedálni bude stravovať 1000 

stravníkov, ďalej vyjadril svoj nesúhlas, aby stavebný dozor vykonával poslanec mestského 

zastupiteľstva p. Attila Fekete, nakoľko je nezlučiteľná jeho funkcia s prácou stavebného 

dozoru. Poslanec Attila Fekete reagoval, že zákon nezakazuje poslancovi vykonávať stavebný 

dozor a svoju prácu vykonáva poctivo a svedomito.  Ďalej sa poslanec Ing. Béla Angyal  

informoval aká finančná čiastka bola vyplatená pre stavebnú firmu. /do dnešného dňa  bolo pre 

stavebnú firmu OB.BELSTAV, s.r.o. uhradených 64.421, 47 €, odpovedala vedúca finančného 

oddelenia Ing. Klára Oremová/.  

                                               

Poslanec Ing. Ladislav Ferencz sa informoval, či regionálny úrad vereného 

zdravotníctva už schválilo  zmenu  projektu , nakoľko bez súhlasu RÚVZ stavbu jedálne nebude 

možné skolaudovať. Poslanec požiadal primátora mesta o písomné stanovisko k tejto 

problematike.  

 

Poslanec Mgr. Ing. Tibor Forró požiadal mestský úrad o vypracovanie harmonogramu 

postupu dokončovacích prác školskej jedálne.  

                                                                                                      

Stanovisko k dodržaniu podmienok navýšenia úverového limitu o 100.00,-€, 

schváleného uznesením mestského zastupiteľstva č. 350/2016 zo dňa 01.02.2016 predložila 

hlavná kontrolórka mesta Ing. Éva Tóth.  

 

 Návrh na zabezpečenie navýšenia úverového limitu podľa uznesenia mestského 

zastupiteľstva č. 350/2016 zo dňa 01.02.2016 o 100.000,-€ vlastnou blankozmenkou mesta 

v prospech VÚB a.s. predložila vedúca finančného oddelenia Ing. Klára Oremová.  

 

Mestské zastupiteľstvo v Kolárove bralo na vedomie:  

1. Informatívnu správu o priebehu rekonštrukčných prác a zmeny projektu 

„Rekonštrukcia a rozšírenie školskej jedálnej, Ul. školská 6, Kolárovo“  

2. Stanovisko hlavného kontrolóra mesta k dodržaniu podmienok navýšenia úverového 

limitu o 100.000,-€ schváleného uznesením mestského zastupiteľstva č. 350/2016 zo 

dňa 01.02.2016 

Hlasovanie: za – 12  proti – 1  zdrž. hlas. – 1  

 

 



Mestské zastupiteľstvo schválilo:  

 

1. navýšenie rozpočtových nákladov stavby „Rekonštrukcia  a rozšírenie školskej jedálnej, Ul. 

školská 6, Kolárovo“ o 32.272,70,-€ 

Hlasovanie: za – 12  proti – 1  zdrž. hlas. – 1  

 

2.financovanie zvýšených rozpočtových výdavkov z dôvodu zmeny projektu z prostriedkov     

navýšeného úverového limitu, schváleného uznesením mestského zastupiteľstva č.350/2016    

zo dňa 01.02.2016 

Hlasovanie: za – 12  proti – 1  zdrž. hlas. – 1  

 

3. zabezpečenie navýšenia úverového limitu podľa uznesenia mestského zastupiteľstva    

č.350/2016 zo dňa 01.02.2016 o 100.000.- € vlastnou blankozmenkou mesta v prospech   VÚB 

a.s. 

Hlasovanie: za – 12  proti – 1  zdrž. hlas. - 1 

 

Mestské zastupiteľstvo požiadalo primátora mesta zabezpečiť vyhotovenie 

harmonogramu postupu dokončovacích prác od 11.7. do 20.8.2016 a zapracovať do dodatku 

k zmluve o dielo. 

Hlasovanie: za – 12  proti – 1  zdrž. hlas. – 1  

 

 

  

K bodu č. 4 – Vyhodnotenie verejného obstarávania auta s parametrami na prepravu 

stravy v termo nádobách pre školy a školské zariadenia  

 

 Vyhodnotenie verejného obstarávania auta s parametrami na prepravu stravy v termo 

nádobách pre školy a školské zariadenia predložil prednosta úradu Ing. Mgr. Zoltán Finta.  

Mestské zastupiteľstvo v Kolárove bralo na vedomie predloženú Informatívnu správu 

o výsledku verejného obstarávania na predmet zákazky na nákup izotermického vozidla zo dňa 

1.7.2016.  

Hlasovanie: za – 14 – jednohlasne  

 

 

 Mestské zastupiteľstvo schválilo nákup izotermického vozidla na rozvoj stravy,  typ:  

Citroën Jumpy Furgon 2,0 HDi 128k L2H1 1,2 t, od dodávateľa: AUTOSERVIS 

BÉHR&BÉHR spol. s r.o., so sídlom Istvána Gyurcsóa 36, 929 01 Dunajská Streda, IČO: 

34134484, v hodnote: 22 613,32 € vrátane DPH, s platbou formou lízingu na obdobie 36 

mesiacov, akontáciu vo výške 25%, t.j. 5 334,76 € vrátane DPH 

Hlasovanie: za – 14 – jednohlasne  

 

K bodu č. 5 – Informatívna správa o stretnutiach s družobnými mestami mesta Kolárovo 

 

 Informatívnu správu o stretnutiach s družobnými mestami mesta Kolárovo o programe 

vrátane  finančného krytia  predložil primátor mesta p. Árpád Horváth.  

Mestské zastupiteľstvo v Kolárove bralo na vedomie Informatívnu správu primátora 

mesta o programe a finančnom krytí jednotlivých  stretnutí Mesta Kolárovo s družobnými 

mestami.  

Hlasovanie: za – 15 – jednohlasne  

 



 

 V rámci diskusie poslankyňa JUDr. Ing. Iveta Némethová žiadala o opravu lavice 

a úpravu detského ihriska na Ul. práce.  

 Poslanec Ing. Ladislav Ferencz požiadal o opravu detského ihriska na Pražskom 

námestí, kde hrozí nebezpečenstvo úrazu. Ďalej požiadal o opravu ciest v mestskej časti 

Pačérok a v rekreačnej oblasti Čergov (spojovacie cesty smerom k chatkám sú vo veľmi zlom 

stave). Ďalej poukázal na to, aby mestský úrad upozornil majiteľov záhrad v Čergove, ktoré sú 

v zanedbanom stave, aby ich dali do poriadku.  

 

K bodu č. 6 – Návrh na uznesenie  

 

 Návrh na uznesenie mestské zastupiteľstvo jednohlasne schválilo.  

 

K bodu č. 7 – Záver  

 

 Nakoľko všetky body programu rokovania boli vyčerpané, primátor mesta sa všetkým 

prítomným poďakoval za aktívnu účasť a ukončil zasadnutie mestského zastupiteľstva.  

 

 

Zapísala: Anna Keszeliová 

 

 

 

 

Správnosť zápisnice svojim podpisom potvrdzujú:  

 

 

 

Ing. Mgr. Zoltán Finta                       Árpád Horváth 

prednosta úradu             primátor mesta 

 

 

 

O v e r o v a t e l i a :  

 

 

 

 

 

Attila Fekete                Attila Forgács 

 


